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P R O T O K Ó Ł 51 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego Rady 
Miejskiej w Strykowie odbytego w dniu 3 marca 2010 roku 

 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz osoby zaproszone wg załączonej listy 
obecności. 
Powitał zebranych i posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony 
Środowiska i Planu Miejscowego Rady Miejskiej w Strykowie Pan Czesław Polit.  
 
Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Informacja dyrektora ZGKiM w Strykowie dot. działalności oczyszczalni ścieków w 
Strykowie.  

2. Sprawy różne, w tym wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
„Zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy Stryków”.  

 
Informacje na temat działalności oczyszczalni ściekó3.w Strykowie przedstawił Pan 
Włodzimierz Długołęcki dyrektor ZGKiM w Strykowie. Dyrektor poinformował, że ogółem 
wydatki oczyszczalni w 2009 roku wyniosły 805 tys. zł, przychód 855 zł, zysk wyniósł 55 tys. 
zł.  
Następnie dyrektor poinformował o modernizacji oczyszczalni i związanych z tym 
wydatkach: 

• Remont sitek 35 tys. zł, 
• Remont dachu 80 tys. zł 
• Modernizacja stacji zlewczej  
• Naprawa nawierzchni kraty i budynku wokół kraty 15 tys. zł 
• Dokończenie budowy drogi wewnętrznej  

Razem koszty wyszafowane zostały na kwotę 200 tys. zł 
Konieczna jest wymiana prasy do odwodnienia osadu (silniki, pompy, pasy) jej wydajność 
jest obecnie bardzo mała, koszt to ok. 800 tys. zł. Jak dotąd wielkich awarii nie było, tylko 
małe przestoje. Dyrektor poinformował, że badania osadu są robione, na zlecenie WIOŚ 
także, najtańszej i najkorzystniejsze jest jego rolnicze wykorzystanie, oczyszczalnia jest 
sprawna na 100%.  
 
Radny Jarosław Filipiński mówił, że są programy unijne służące do pozyskania środków na 
modernizację oczyszczalni, trzeba skorzystać z tych funduszy.  
 
Przewodniczący Komisji poparł wypowiedź radnego Filipińskiego, aby rozeznać 
możliwości, jakie możemy pozyskać środki i w jakiej ilości na ten cel.  
 
Radny Jarosław Filipiński pytał jak często jest badany zrzut z oczyszczalni. 
 
Dyrektor ZGKiM odpowiedział, że są normy i przepisy ustalające częstotliwość badań, ale 
jest to kilka razy w roku, natomiast sam WIOŚ przeprowadza kontrole niespodziewanie. Na 
terenie naszej gminy nie ma zakładów, które wytwarzają agresywne ścieki, raczej komunalne, 
każda awaria jest zgłaszana do WIOŚ.  
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Ad. 2. Sprawy różne, w tym wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie 
zatwierdzenia „Zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Stryków”.  
 
Pani Anna Orłamowska inspektor ds. zagospodarowania przestrzennego poinformowała, że 
pani Mirowska złożyła stosowne wyjaśnienia, dotyczyły one złoża Wyskoki:   
Dotychczasowy przebieg prac w zakresie poruszonej problematyki przedstawiał się 
następująco: 

• Na etapie uzgodnień i opiniowania przedmiotowy projekt zmiany studium uzyskał 
opinię Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi Departamentu Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska pismo RO.V-CF-7555-44/08 z dnia 2.06.2008 r. (zał. nr 1 do niniejszego 
pisma), w którym m. in. zwrócono uwagę na nieaktualność danych dotyczących 
udokumentowanych złóż kopalin; 

• Na podstawie materiałów uzyskanych przez nas w Departamencie Rolnictwa i 
Ochrony Środowiska UM, w tym map określających zasięgi brakujących złóż 
(również dla złoża „Wyskoki”) na rysunku zmiany studium i w tekście wprowadzono 
stosowne uzupełnienia; 

• Skorygowany projekt zgodnie z procedurą sporządzania tego typu opracowania został 
złożony 31.07.2009 r. wraz z pismem wyjaśniającym sposób uwzględnienia 
zgłoszonych uwag do wyżej wymienionej instytucji (zał. nr 2 do niniejszego pisma). 

Brak odpowiedzi zgodnie z przepisami uważany jest za akceptację, w związku z powyższym 
skorygowany projekt (z uzupełnionymi złożami kopalin) został wyłożony do publicznego wglądu z 
ustawową możliwością zgłaszania do niego uwag; 

• złoże zostało udokumentowane w 1978 r., 
• w 1996 r. złoże w części zlokalizowanej na działkach nr ew. 557, 558, 559, 166, 

556/3 zostało całkowicie wyeksploatowane; zbilansowane zasoby znajdują się na 
projektu zmiany studium. 

Od chwili złożenia uzupełnionego projektu zmiany studium w dniu 31 lipca 2009 r. do 
Departamentu Rolnictwa i Ochrony Środowiska Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi (w 
odpowiedzi na uwagę w sprawie uzupełnienia informacji o złożach, terenach i obszarach 
górniczych zlokalizowanych na terenie gminy Stryków zgłoszoną w piśmie Urzędu 
Marszałkowskiego znak: RO.V-CF-7555-44/08 z dnia 2 czerwca 2008 r.) na terenie gminy 
Stryków udokumentowano następujące złoża, tereny i obszary górnicze: 
- Złoże „Kalinów I”, 
- Obszar i teren górniczy „Kalinów I”, 
- Złoże „Kiełmina III”, 
- Złoże „Zelgoszcz IV”, 
- Obszar i teren górniczy „Zelgoszcz IV”, 
- Złoże „Zelgoszcz V”. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia „Zmiany 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 
Stryków”.  

Głosowanie: 6 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się, nieobecny 
radny Wojciech Cichosz. 
 
Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Miasta-Gminy Stryków poinformowała, że 
projekt uchwały w sprawie „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta-
Gminy Stryków” omawiany wcześniej przez Komisje Rolnictwa został poprawiony, 
wszystkie uwagi naniesione.  
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie „Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Miasta-Gminy Stryków”.  

Głosowanie: 6 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się, nieobecny 
radny Wojciech Cichosz. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Paweł Kasica zgłosił wniosek o wykreślenie ze Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków przebiegu 
szybkiej kolei TGV z pasa autostrady A-2. Powiedział, że Gmina Stryków opiniowała projekt 
planu wojewódzkiego, gdzie nie ma uwzględnionego przebiegu szybkiej kolei TGV.  

 
Głosowanie: 6 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się, nieobecny 

radny Wojciech Cichosz. 
 
Pani Burmistrz poinformowała, że aby uzyskać dokładną informacje o korytarzach TGV 
należy złożyć wniosek i zapłacić za niego, taki wniosek będzie złożony.  
 
Radny Jarosław Filipiński mówił, że mieszkańcy Bartolina skarżą się, że na pewne odcinki 
dróg gminnych nie wjeżdża śmieciarka, właściciele domów letniskowych podrzucają śmieci 
w workach, a psy je roznoszą.  
Pani Burmistrz potwierdziła, że był okres, kiedy śmieciarka nie mogła wjechać ze względu na 
zły stan dróg.  
 
Godz. 13. 10 na posiedzenie komisji przybył radny Wojciech Cichosz 
 
Radny Grzegorz Kuna odniósł się do zapisów ustawy Prawo zamówień publicznych, nie ma 
w niej zapisów, że to cena ma być głównym kryterium przy wyborze oferenta, jeżeli mamy 
problem z wykonawcą nie powinno być takiego zapisu, przy kryterium 100 procent ceny 
nigdy nie wyeliminujemy złego wykonawcy, można wprowadzić inne kryterium, to jest nasz 
wybór.  
Zgłosił wniosek o zróżnicowanie kryteriów o wyborze oferentów przy wykonywaniu zmian w 
planie zagospodarowania i studium.  
 
Radny Jarosław Filipiński powiedział, że można także podzielić zadania na etapy, np. 
poniżej 14 tys. Euro, obowiązuje wtedy zapytanie i zapytanie kierujemy, do kogo chcemy. 
 
Radny Grzegorz Kuna powiedział, że z tym Urzędzie jest wprowadzony regulamin 
wewnętrzny, który ten pułap obniżył do 3 tys. Euro. To jest po to, aby urzędnik miał czyste 
sumienie.  
 
Pani Burmistrz mówiła o stanowisku Burmistrza w tej sprawie i chodzi o to, aby nie było 
podejrzeń o korupcję, a nasza gmina jest gmina specyficzną. 
 
Radny Jarosław Filipiński mówił o możliwości kredytowania inwestycji przez wykonawcę.  
 
Przewodniczący Komisji zauważył, że raczej trzeba uwagę zwracać na inspektorów nadzoru, 
bo z przetargami tak źle nie było.  
 
Następnie Pani Burmistrz zwróciła się z prośbą do członków Komisji o zaproponowanie 
kryteriów przy wyborze oczyszczalni przydomowych w związku z ostatnimi przydziałami 
oczyszczalni i konfliktem jednego z mieszkańców.  
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Radny Grzegorz Kuna powiedział, że będzie wnioskował, aby Komisja nie włączała się w 
ten problem, Komisja przyjęła informacje Burmistrza, zaakceptowała propozycje, na nic 
więcej Komisja nie powinna się godzić, ani zgłaszać żadnych propozycji.  
 
Radny Wojciech Cichosz przypomniał, że Komisja Rolnictwa była zaangażowana w 
komponowanie tej listy, było to raz i ani razu więcej. Radny poparł wypowiedź radnego 
Kuny, Komisja może listy uzupełniać, weryfikować, jeśli chodzi o kryterium to można coś 
podpowiedzieć.  
 
Radny Grzegorz Kuna mówił, że tam, gdzie jest 100, 200 podań zawsze ileś osób będzie 
niezadowolonych, została podjęta decyzja w tej sprawie i trzeba jej bronić.  
 
Przewodniczący Komisji powiedział, że w roku bieżącym problem jest mniej pieniędzy, bo 
przyznanych jest tylko 15 oczyszczalni, a w latach ubiegłych było 25 szt. rocznie.  
 
Na tym protokół zakończono.  
Protokołowała E. Tomczak  

 
 
 

   Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony  
                                                  Środowiska i Planu Miejscowego Miejskiej w Strykowie Rady  

 
                Czesław Polit 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


